
 
 
                                                                                                        

                                                         Protokół Nr VII/07   
z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 

odbytej dnia 27 kwietnia 2007 r. 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy nr 201 

 
Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski o godz. 10 00 otworzył obrady VII 
Sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński . 
Po powitaniu radnych i gości oświadczył  , iŜ zgodnie z listą obecności aktualnie w obradach 
uczestniczy  15 radnych , co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób , stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji i uchwał . 
W obradach sesji uczestniczył Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy 
Makowski , Skarbnik Gminy Wiesława Łoch i Sekretarz Gminy Danuta śygadło  oraz sołtysi. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu . 
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu . 
Protokół Nr VI/07 z obrad poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania . 
Porządek obrad radni otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o terminie sesji , który 
przedstawiał się następująco : 
1.Sprawy regulaminowe 
- otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 
- zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad 
- zatwierdzenie  porządku obrad 
2.Interpelacje radnych 
3.Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu  gminy za 2006 rok: 
a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budŜetu 
b) opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budŜetu gminy 
c) treść wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium 
d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 
absolutorium 
4.Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru delegatów do Stowarzyszenia Gmin Polskich 
Euroregionu Pomerania 
6.Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu umarzania wierzytelności Gminy 
Stargard Szczeciński i jej jednostek organizacyjnych  z tytułu naleŜności , do których nie 
stosuje się przepisów ustawy –Ordynacja podatkowa oraz udzielania ulg w spłacaniu tych 
naleŜności , a takŜe wskazania organów do tego uprawnionych 
7.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
8.Ocena stanu dróg po okresie zimowym oraz plan budowy i remontów 
Opinia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
9.Ocena funkcjonowania bibliotek ,świetlic wiejskich , placówek upowszechniania 
kultury oraz kultury fizycznej 
Stanowisko komisji socjalno-porządkowej i oświaty 
10.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym 
11.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym 
12.Odpowiedzi na interpelacje radnych 
13.Wolne wnioski i pytania 
14.Sprawy róŜne 
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15.Ustalenie terminu następnej sesji 
16.Zamknięcie obrad  sesji 
Przewodniczący rady poinformował , Ŝe na posiedzeniach komisji był omawiany projekt 
uchwały  złoŜony przez grupę radnych w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet 
przysługującym przewodniczącym organu wykonawczego jednostki pomocniczej gminy 
Stargard Szczeciński jak równieŜ komisje dyskutowały nad  wnioskiem   złoŜonym przez 
Prezesa Stowarzyszenia Sołtysów Gminy Stargard Szczeciński  w którym to sołtysi  zwracają 
się m.in. o podwyŜszenie diety kwartalnej . 
Komisje po przeprowadzeniu  dyskusji , odniosły  się pozytywnie do wniosku sołtysów  w 
sprawie podwyŜszenia diety kwartalnej i stąd jest wniosek  o  wprowadzenie  projektu 
uchwały pod obrady sesji w tej sprawie  . 
W związku z powyŜszym   przewodniczący rady   odczytał wniosek i poddał go pod 
głosowanie  . 
Stawiam wniosek formalny  o zmianę porządku  obrad sesji przez wprowadzenie na prośbę 
Wójta Gminy   dodatkowego projektu uchwały Nr VII/36/07 jako pkt 8 tj . 
8.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad przyznania diet dla 
przewodniczącego organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Stargard 
Szczeciński . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”, 
„ przeciw „ 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – przyjęła wniosek dotyczący zmiany porządku 
obrad sesji . 
Radny Lutyński – zapytał się Przewodniczącego Rady dlaczego nie został wprowadzony do 
porządku obrad sesji projekt uchwały  w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet 
przysługującym przewodniczącym organu wykonawczego jednostki pomocniczej gminy 
Stargard Szczeciński - złoŜony przez grupę radnych  w trybie art. 31 e. Statutu Gminy . 
Przewodniczący rady wyjaśniając poinformował   , Ŝe projekt uchwały złoŜony  przez grupę 
radnych został negatywnie zaopiniowany  , a komisje wniosły o przygotowanie  przez wójta 
gminy projektu uchwały w sprawie  ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet dla 
przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych . 
Przewodniczący rady opierając się na opinii prawnej  poinformował , Ŝe przedstawiony przez 
grupę radnych projekt uchwały ma lukę prawną, bo rada gminy nie moŜe uchwalić 
wynagrodzenia za pełnienie funkcji sołtysa. 
Radny Lutyński – zarzucił przewodniczącemu naruszenie prawa ,bo zdaniem radnego  projekt  
powinien znaleźć się w porządku obrad  skoro spełniał wymogi statutowe ,  a głosowanie na 
sesji zadecydowało by o odrzuceniu w/w projektu i przypomniał ,Ŝe od tego jest nadzór 
prawny Wojewody. 
Wójt Gminy dla wyjaśnienia przypomniał ,Ŝe komisje  negatywnie zaopiniowały  ten projekt 
uchwały i wskazały aby przygotować nowy projekt . 
Przewodniczący rady – odnosząc się jeszcze raz do tej sprawy  powiedział ,Ŝe posiłkując się  
decyzją  wszystkich komisji  rady , czuł się zwolniony z obowiązku  wprowadzenia tego 
projektu uchwały do porządku obrad sesji. 
Radny Lutyński zasugerował  ,Ŝe przewodniczący rady wcześniej zadecydował , aby projektu 
uchwały nie wprowadzać do porządku obrad sesji , a został tylko wprowadzony do porządku 
posiedzenia komisji  . 
Przewodniczący rady stwierdził  ,Ŝe jeŜeli byłaby taka wola komisji i jeŜeli będzie  taka 
potrzeba  to jeszcze raz przedyskutujemy temat diet  . 
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Rada gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za” 
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – przyjęła porządek obrad VII sesji Rady Gminy 
Stargard Szczeciński  w brzmieniu jak niŜej : 
1.Sprawy regulaminowe 
- otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 
- zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad 
- zatwierdzenie  porządku obrad 
2.Interpelacje radnych 
3.Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu  gminy za 2006 rok: 
a) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budŜetu 
b) opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budŜetu gminy 
c) treść wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium 
d) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie 
absolutorium 
4.Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium 
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru delegatów do Stowarzyszenia Gmin Polskich 
Euroregionu Pomerania 
6.Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad i trybu umarzania wierzytelności Gminy 
Stargard Szczeciński i jej jednostek organizacyjnych  z tytułu naleŜności , do których nie 
stosuje się przepisów ustawy –Ordynacja podatkowa oraz udzielania ulg w spłacaniu tych 
naleŜności , a takŜe wskazania organów do tego uprawnionych 
7.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 
8.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet dla 
przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Stargard 
Szczeciński 
9.Ocena stanu dróg po okresie zimowym oraz plan budowy i remontów 
Opinia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
10.Ocena funkcjonowania bibliotek ,świetlic wiejskich , placówek upowszechniania 
kultury oraz kultury fizycznej 
Stanowisko komisji socjalno-porządkowej i oświaty 
11.Informacja nt. działalności wójta w okresie międzysesyjnym 
12.Informacja nt. działalności przewodniczącego rady gminy w okresie międzysesyjnym 
13.Odpowiedzi na interpelacje radnych 
14.Wolne wnioski i pytania 
15.Sprawy róŜne 
16.Ustalenie terminu następnej sesji 
17.Zamknięcie obrad  sesji 
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Interpelacje nie zostały zgłoszone . 
Ad.3 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował ,Ŝe  komisje rady  na swoich posiedzeniach , 
które poprzedzały sesję absolutoryjną rozpatrywały  sprawozdanie  z wykonania budŜetu 
gminy za 2006 r. KaŜda komisja po  dokonaniu  oceny  wykonania budŜetu gminy za 2006 
rok  , wydała opinię  . 
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Następnie przewodniczący  zapoznał radę z następującymi dokumentami , a mianowicie : 
- uchwałą Nr LXXVII/185/2007 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Szczecinie  z dnia 12 kwietnia 2007 r. w sprawie wydania opinii dotyczącej sprawozdania 
Wójta Gminy Stargard Szczeciński z wykonania budŜetu za 2006 r. – opinia pozytywna . 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu . 
- opinię Komisji Rewizyjnej do sprawozdania rocznego z wykonania budŜetu gminy Stargard 
Szczeciński za 2006 rok – opinia pozytywna . 
Opinia stanowi załącznik nr 4 do protokołu . 
- wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Stargard Szczeciński w sprawie udzielenia 
Wójtowi Gminy Stargard Szczeciński absolutorium z tytułu wykonania budŜetu gminy za 
2006 rok . 
Wniosek stanowi załącznik nr 5 do protokołu . 
- uchwała Nr XCVII/250/2007 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Szczecinie z dnia 23 kwietnia 2006 r. w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Stargard Szczeciński w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 
Gminy Stargard Szczeciński z tytułu wykonania budŜetu za 2006 r. – opinia pozytywna . 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu . 
Radni przyjęli w/w dokumenty nie zgłaszają uwag ,  ani pytań . 
Przewodniczący zapytał się radnych czy mają uwagi bądź pytania do sprawozdania z 
wykonania budŜetu gminy za 2006 rok – i tutaj radni nie zgłosili   uwag i pytań. 
Sprawozdanie roczne z wykonania budŜetu gminy Stargard Szczeciński za 2006 rok stanowi 
załącznik nr 7 do protokołu . 
Ad.4 
Podjęcie uchwały Nr VII/32/07 w sprawie absolutorium . 
Przewodniczący odczytał  w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”, 
„przeciw „ 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr VII/32/07 w sprawie 
absolutorium . 
Uchwała Nr VII/32/07 stanowi załącznik nr 8  do protokołu . 
Ad.5 
Podjęcie uchwały Nr VII/33/07 w sprawie wyboru delegatów do Stowarzyszenia Gmin 
Polskich Euroregionu Pomerania . 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”, 
„ przeciw” 0 i głosy „wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr VII/33/07 , która stanowi 
załącznik nr 9 do protokołu . 
Ad.6 
Podjęcie uchwały Nr VII/34/07 w sprawie określenia zasad i trybu umarzania 
wierzytelności Gminy Stargard Szczeciński i jej jednostek organizacyjnych z tytułu 
naleŜności , do których niw stosuje się przepisów ustawy –Ordynacja podatkowa oraz 
udzielania ulg w spłacaniu tych naleŜności , a takŜe wskazania organów do tego 
uprawnionych   
Przewodniczący poinformował ,Ŝe do w/w projektu uchwały komisja rewizyjna zgłosiła 
wniosek, w brzmieniu jak niŜej :  
Komisja Rewizyjna proponuje , aby w § 8 w pkt 1 i 3 kwotę 10 000 zł zastąpić kwotą  
 5000 zł. 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 7 głosami „za” ,  
8 głosami „ przeciw” i 0 głosów  ”wstrzymujących się „ – odrzuciła wniosek . 
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Przewodniczący rady  za zgodą rady odczytał postanowienia końcowe projektu uchwały i 
poddał projekt pod głosowanie .  
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania, 14 głosami „za”, 
„ przeciw” 0 i 1 głosie „ wstrzymującym się „ – podjęła uchwałę Nr VII/34/07 , która stanowi 
załącznik nr 10 do protokołu. 
Ad.7  
Podjęcie uchwały Nr VII/35/07 w sprawie rozpatrzenia skargi 
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały .  
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”, 
„ przeciw” 0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr VII/35/07 , która stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu .  
Ad.8 
Podjęcie uchwały Nr VII/36/07 w sprawie ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet 
dla przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy 
Stargard Szczeciński  
Przewodniczący rady odczytał w/w projekt uchwały . 
Rada Gminy w obecności 15 radnych obecnych na sali podczas głosowania , 15 głosami „za”, 
„przeciw „ 0 i głosy „ wstrzymujące  się „ 0 – podjęła uchwałę Nr VII/36/07 , która stanowi 
załącznik nr 12 do protokołu .  
Ad.9 
Przewodniczący komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu Daniel Wilk zapoznał 
radnych z informacją o stanie dróg na terenie gminy po okresie zimowym oraz o 
zaplanowanych budowach i remontach .Udzielił równieŜ odpowiedzi na zapytanie radnej 
Kornet Renaty , iŜ remont drogi gminnej Lubowo-Rogowo-Poczernin  jest to remont 
cząstkowy i w tym przypadku dotyczy ścięcia zawyŜonych poboczy . 
Radni uwag i pytań więcej nie zgłosili . 
Ad.10  
Przewodnicząca komisji socjalno-porządkowej i oświaty ElŜbieta Kucaj przedstawiła 
stanowisko komisji do tematu  dotyczącego funkcjonowania  bibliotek , świetlic wiejskich  , 
placówek upowszechniania kultury oraz kultury fizycznej ,  a mianowicie : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty pozytywnie zaopiniowała działalność placówek 
kulturalnych funkcjonujących na terenie gminy jak równieŜ pozytywnie odniosła się do 
działalności sportu . 
Radni uwag i pytań do w/w tematu nie zgłosili .  
Ad.11 
Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz  przedłoŜył Radzie informację nt. działalności w 
okresie międzysesyjnym , a mianowicie : 
- zarządzeniem nr 30/07 z dnia 28.03.07 r. ustalony został układ wykonawczy budŜetu do 
uchwały Nr VI/29/07 Rady Gminy z dnia 23.03.07 r. : 
1.Zwiększono wydatki : 
- w dziale 010 – Rolnictwo i Łowiectwo o kwotę 5 000 zł , 
- w dziale 400 – Wytwarzanie i zaopatrywanie w energię elektryczną  gaz i wodę o kwotę  
   20 000 zł , 
- w dziale 600 – Transport i łączność  o kwotę  3 260 zł , 
- w dziale 700 – Gospodarka mieszkaniowa  o kwotę  2 500 zł , 
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- w dziale 740 –Działalność usługowa o kwotę  784 zł ,  
- w dziale 750 –Administracja publiczna  o kwotę  2 476 zł , 
- w dziale 754 –Bezpieczeństwo publiczne i ochrona p.poŜ  o kwotę  5 238 zł ,  
- w dziale 801 – Oświata i wychowanie  o kwotę 153 318 zł ,  
- w dziale 851 – Ochrona zdrowia  o kwotę  7 980 zł  
- w dziale 852 –Pomoc społeczna  o kwotę  32 797 zł ,  
- w dziale 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska  o kwotę 25 705 zł , 
- w dziale 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego o kwotę  32 193 zł ,  
- w dziale 926  - Kultura fizyczna o kwotę  378 226 zł  
Ogółem zwiększono wydatki o kwotę 669 677 zł .  
2 . Dochody :  
- w dziale 600 – Transport i łączność   
   zmniejszono o kwotę  488 460 zł  
   zwiększono o kwotę   400 377 zł  
- w dziale  750 – Administracja publiczna  
   zwiększono  o kwotę 800 zł  
 - w dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpoŜarowa  
    zwiększono o kwotę  3 054 zł ,  
- w dziale 756 – Dochody od osób prawnych , od osób fizycznych i od jednostek nie   
  posiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem  
  zmniejszono  o kwotę  30 509 zł  
  zwiększono    o kwotę 14 070 zł  
- w dziale  758 – RóŜne rozliczenia  
   zwiększono o kwotę  136 559 zł  
- w dziale 801 – Oświata i wychowanie  
   zwiększono o kwotę 16 800 zł  
Ogółem :  
- zmniejszono dochody o kwotę 518 969 zł  
- zwiększono dochody o kwotę 669 677 zł  
Zarządzeniem Nr 36/07 z dnia 30.03.07 r. dokonano zmian budŜetu gminy na 2007 r. oraz 
ustalono układ wykonawczy do zmian budŜetu gminy poprzez :  
1.Zwiększone dochody i wydatki budŜetu w : 
   -  w dziale  754 –Bezpieczeństwo publiczne i ochrona p.poŜ  o kwotę  4 000 zł , 
   -  w dziale 854 –Edukacja opieka wychowawcza o kwotę 141 108 zł  
PowyŜsze zmiany związane są z dotacjami celowymi otrzymanymi z budŜetu państwa na 
realizację zadań własnych gminy . 
Ponadto :  
- podpisano 20.04.07 r. akt notarialny na nabycie przez gminę działki 224/9 o pow. 471 m2 w  
  śarowie przeznaczonej na poszerzenie drogi , cena 10 833 zł i działki 224/7 o pow. 521 m 2 
  na poszerzenie drogi , cena 11.983 zł  
- przygotowana została dokumentacja zarządzeniem wójta z dnia 28.02.2007 r. w sprawie  
  nabycia nieruchomości dla potrzeb realizacji celów publicznych, są to działki : 
   224/9 w śarowie o pow. 471 m2 

   224/7  w śarowie o pow. 521 m 2 

   233/3 w Grzędzicach o pow. 51 m2 

   na poszerzenie drogi gminnej , 
- poświadczono 7 oświadczeń o powierzchni uŜytków rolnych i o osobistym prowadzeniu  
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  gospodarstwa rolnego , 
- wystawiono 28 zaświadczeń o prowadzeniu i wielkości gospodarstw rolnych , 
- wszczęto podział 4 działek ,  
- wydano 8 decyzji zatwierdzających podział działek , 
- od początku kwietnia wydawane są decyzje o zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie  
  oleju napędowego , 
- wydano 10 zezwoleń na wycinkę drzew , 
- wszczęto postępowanie administracyjne w sprawie uzyskania decyzji o środowiskowych  
   uwarunkowaniach dla inwestycji :  
  - budowa sieci wodociągowej w drodze w Lipniku ,  
  - budowa sieci kanalizacji sanitarnej w LIpniku ,  
  - rozbudowa sieci wodociągowej w Sownie i Grzędzicach , 
  - rozpoczęto realizację inwestycji – szatnie sportowe w Grzędzicach i Pęzinie , 17.04.07 r.  
    firmy zostały wprowadzone na place budowy , 
- wykonano remonty cząstkowe  dróg i równanie dróg gruntowych , 
- wymieniono stolarkę okienną na świetlicy w Rogowie , 
- w drodze przetargu wybrano dzierŜawcę na sklep przy świetlicy w Strachocinie , cena  
   11.70/m2 , wygrała p. Ewa Pędziwiatr , 
- wydano 12 wypisów i wyrysów  z miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego , 
- wydano 31 zaświadczeń o przeznaczeniu terenów w miejscowym planie i w Studium , 
- wydano 10 decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania terenu , 
- wydano 1 decyzję o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego dot. Przebudowy i   
  rozbudowy budynku Szkoły Podstawowej w Małkocinie . 
 Odbyły się zebrania i spotkania jak niŜej  :  
- w dniu 28.03.07 r. zebranie nauczycieli Szkoły Podstawowej Koszewo z rodzicami dzieci  
  Skalina , 
- w dniu 02.04.07 r. spotkanie ze związkami zawodowymi nauczycieli , 
- w dniu 06.04.07 r. spotkanie w STBS w sprawie usterek budowlanych budynku biurowego , 
- w dniu 11.04.07 r. spotkanie starosty z wójtami i burmistrzami w sprawie zasad korzystania  
   z Powiatowego Ośrodka dokształcania nauczycieli , 
- w dniu 14.04.07 r. spotkanie w SCK na temat – zrównowaŜona polityka rolna w  
  województwie Zachodniopomorskim , 
- w dniu 18.04.07 r. odbyło się Walne Zgromadzenie Stowarzyszenia WIR , 
- w dniu 19.04.07 r. w Szkole Podstawowej Strachocin odbył się Gminny Konkurs  
  Ekologiczny , 
- w dniu 24.04.07 r. odbyło się spotkanie z rolnikami w sprawie dopłat rolniczych –GAJA 
- w dniu 25.04.07 r. w Barzkowicach odbyło się pasowanie na przedszkolaka , 
- w dniu 26.04.07 r. odbył się w Szkole Podstawowej w Pęzinie turniej 6 po 6 i w tym samym  
  dniu odbyło się równieŜ spotkanie z p. prezesem Kujdą i posłem Jachem w Narodowym  
  Funduszu Ochrony Środowiska . 
Na koniec składania informacji wójt chciał przekazać informację dotyczącą Stowarzyszenia 
Gmin Polskich Euroregionu POMERANIA , o którą prosił radny Lutyński . Radny 
zrezygnował , bo uwaŜał  Ŝe wójt ją przedstawi wcześniej  . 
Radni uwag i pytań do złoŜonej informacji nie zgłosili .  
Ad.12 
Przewodniczący rady poinformował ,Ŝe zwyczajowo brał udział w pracach związanych z 
przygotowaniem obrad  sesji- absolutoryjnej , uczestniczył w posiedzeniu komisji gospodarki 
mienia komunalnego i budŜetu  w sprawie sołtysów i na bieŜąco się kontaktuje  z urzędem  w 
róŜnych sprawach .  
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Radni uwag i pytań nie zgłosili . 
Ad.13 
Brak interpelacji . 
Ad.14 
Przewodniczący rady poinformował ,Ŝe na posiedzeniu komisji rewizyjnej w dniu 18 kwietnia 
2007 r.  Radny Lutyński zgłosił wniosek dotyczący powołania komisji specjalnej dla 
opracowania projektu uchwały w sprawie  zmiany Statutu Gminy Stargard Szczeciński. 
Propozycja przedstawiona przez przewodniczącego rady była  następująca  , aby nie 
powoływać komisji statutowej , projekt uchwały zgodnie z przepisami przygotuje wójt  , 
komisje na posiedzeniach przedyskutują i zgłoszą swoje uwagi bądź  wątpliwości .  
Radny Lutyński – odnosząc się do tej propozycji  stwierdził , Ŝe powinna być nowelizacja 
obecnego statutu . 
Wójt Gminy – zaproponował następujące rozwiązanie  ,iŜ na sesję wrześniową zostanie 
przygotowany projekt uchwały dotyczący zmiany Statutu Gminy .  
Radny Lutyński – nie zgłosił sprzeciwu do propozycji wójta , ale  zwrócił uwagę ,Ŝe statut 
jest dokumentem bardzo waŜnym i nie naleŜy zawęŜać dyskusji tylko do komisji , ale 
poszerzyć o dyskusję na jednej z sesji .  
Przewodniczący rady przypomniał ,Ŝe jeŜeli będą uwagi bądź jakieś inne propozycje to 
wówczas będą głosowane na sesji .  
Rada Gminy i sam wnioskodawca  wyrazili zgodę na takie rozwiązanie dotyczące powołania 
komisji statutowej do opracowania zmian Statutu Gminy .  
Radna Domańska zapytała się czy jest moŜliwość podłączenia na boisku sportowym w 
Krąpielu  dwóch lamp oświetleniowych , od stającego tam słupa energetycznego . 
Radny Lutyński poruszył temat dotyczący podjęcia w dniu 30 grudnia   2005 roku  uchwały w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Stargard Szczeciński - i  zapytał się na jakim etapie 
są prace . 
Wójt Gminy wyjaśniając poinformował , Ŝe komisja urbanistyczna nad tą sprawą pracuje , 
nanoszone są pewne poprawki , bo był uwagi . Następny etap to będzie wyłoŜenie 
dokumentów do publicznego wglądu  i na sesji wrześniowej powinny być zatwierdzone . 
Wójt dodatkowo poinformował  ,Ŝe były problemy z wyborem projektanta   , bo nie bardzo 
chcą pracować za takie pieniądze .  
Radny Wilk-  jako osoba uczestnicząca z boku w pracach komisji urbanistycznej  potwierdził, 
Ŝe  zgłoszonych  było duŜo uwag do Studium i to do części graficznej jak  i tekstowej , iŜ nie 
ma tu winy urzędu , ani projektanta . Po dokonaniu  zmian  dokumenty pójdą  do uzgodnienia 
i po  miesiącu do wyłoŜenia. 
Sołtys p. Wawrzyniak zapytał się o rozpoczęcie prac związanych z gazyfikacją miejscowości 
Świętego i Strachocina . 
Wójt Gminy odpowiadając zaznaczył ,Ŝe to zadanie nie będzie realizowane przez gminę tylko 
przez Zakłady Gazownicze w Szczecinie  , bo taka została podjęta decyzja .  
Radna Kornet -  zapytała się o sprawę dotyczącą lokalizacji placu zabaw w Rogowie .  
Radny Klim – powiedział ,Ŝe w tej sprawie powinni zdecydować sami mieszkańcy na 
zebraniu wiejskim .  
Radna Kucaj – odnosząc się do tej sprawy i posiłkując się znajomością terenu stwierdziła , Ŝe 
jej  zdaniem najlepszą lokalizacją byłaby    teren  naleŜący do agencji .   
Radna Kornet – zasugerowała ,Ŝe naleŜałoby to uzgodnić z agencją , poniewaŜ p. Kolasińska 
teŜ moŜe  wystąpić o kupno  tego terenu . 
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Radny Klim – powtórzył ,Ŝe będzie zebranie wiejskie w Rogowie i niech sami zdecydują o 
lokalizacji placu zabaw . 
Następnie radny powiedział ,Ŝe ma prace do wykonania przez grupę zatrudnioną  na robotach   
interwencyjnych  w gminie  , Ŝe występuje problem z ludźmi  , którzy mają wyroki sądowe 
nakazujące  odpracowanie godzin w czynie społecznym , a kolejna sprawa zgłoszona 
dotyczyła  ścięcia poboczy drogi przy jej wlocie do Kępina od strony ogródków działkowych. 
Radny Lutyński – poinformował ,Ŝe na dniach będzie otwarte centrum mieszczące się w 
Pałacu w Małkocinie . Prowadzony będzie  nabór pracowników do obsługi i pytanie radnego 
dotyczyło – czy będą preferowani mieszkańcy z okolicy , bo jak twierdzi radny z nim nie chcą 
rozmawiać.  
Sołtys p. Maciejczak ze StrzyŜna poruszyła temat dotyczący ilości  punktów wyznaczonych   
we wsi na ustawienie pojemników  , bo była mowa o 2 punktach  , a jest tylko jeden , bo 
zdaniem p. sołtys powinno być jeszcze dwa punkty więcej niŜ było zakładane, bo inaczej 
wioska zostanie zaśmiecona. Pani  Sołtys zapytała się , jakie są kary za nie posiadanie 
pojemników na śmieci.  
Zastępca Wójta wyjaśnił ,Ŝe MPGKM jako firma obsługująca  dostała wykaz , gdzie i ile 
powinno być pojemników i nie wywiązali się z tej umowy ,  oczekujemy na ich wyjaśnienie , 
bo prawdopodobnie jest brak chwilowy  pojemników .   
Dalej wójt poinformował ,Ŝe kary są zgodnie z regulaminem i przypomniał ,Ŝe do końca maja 
ma się zakończyć kontrola jaka jest prowadzona w terenie dotycząca m.in. sprawdzenia  
posiadania pojemników przez mieszkańców . 
Ad.15 
Przewodniczący rady poinformował o pismach jakie wpłynęły do rady od ostatniej sesji ,a 
mianowicie :  
-   pismo Kamili i Radomira śółwińskich z  Klępina   z prośbą o ustalenie słuŜebności w 
postaci  drogi przejazdowej do drogi nr 76/1 . 
Zastępca wójta przypominał ,Ŝe o tej sprawie była dyskusja na posiedzeniach komisji i jest 
prośba o ustalenie słuŜebności gruntu  dla osób zainteresowanych  . SłuŜebność zostanie 
zapisana notarialnie ,aby posiadali  dostęp do swojej działki . 
Sołtys p. Śledziona z Trzebiatowa – poinformował ,Ŝe mieszkańcy bloku w Trzebiatowie  
chcieliby wykupić działki od agencji   . 
Wójt Gminy  poinformował ,Ŝe agencja wystąpiła z takim wnioskiem i jest mowa o terenach 
w Pęzinie i Trzebiatowie , ale na dzień dzisiejszy właścicielem jest agencja . 
Radny Lutyński – poruszył temat drogi pomiędzy blokami w Małkocinie ,iŜ mieszkańcy 
zwrócili się z prośbą  o poszerzenie tej drogi  , były prowadzone rozmowy z agencją i na 
jakim to jest etapie .   
Wójt odpowiedział ,Ŝe do tej sprawy powróci . 
Ad.16 
Przewodniczący rady podał termin następnej sesji , terminy posiedzeń komisji i tematy 
wynikające z planu pracy do realizacji , a mianowicie :  
- VIII sesja Rady Gminy Stargard Szczeciński odbędzie się w dniu 25 maja 2007 r. 
 o godz.1000 , 
- komisja gospodarki mienia komunalnego i budŜetu  dnia 21 maja 2007 r. godz. 800 z  
  tematem : 
1) Ocena funkcjonowania transportu lokalnego i podmiejskiego pod kątem potrzeb 

mieszkańców gminy – opinia komisji na sesję , 
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- komisja socjalno-porządkowa i oświaty dnia 22 maja 2007 r. o godz. 1000 z tematami :  
1) Analiza stanu porządku publicznego – opinia komisji na sesji  
2) Utrzymanie estetyki i czystości na terenie gminy ( wyjazd w teren ) – opinia komisji  
     na sesję , 
- komisja rewizyjna dnia 23 maja 2007 r.  godz. 800 z tematem :  
1) Analiza realizacji budŜetu za  I-szy kwartał  2007 roku – opinia komisji na sesję . 
Ad.17 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski 
podziękował wszystkim za udział i o godz. 1120 zamknął obrady VII sesji Rady Gminy 
Stargard Szczeciński . 
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